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Interpellation till Kommunstyrelsens ordförande 2021-03-09 

2019 skapade den politiska majoriteten i Hylte kommun ett personalutskott, 

tidigare har dessa ärenden hanterats av Kommunstyrelsens arbetsutskott. 

Nu sades anledningen vara samarbetet med facken eller ett visst fackförbund !läs 

Kommunal) och att KSAU:s möten blev förlängda av antalet undantag från 

anställningsstoppet. Vad som än var anledningen så innebar skapandet av 

utskottet att kommunens näst största parti stängdes ute från all insyns. I 

Hallandsposten den 25/8-20, går vår KSO ut med att det inte är aktuellt att 

återinföra anställningsstoppet. Ändå så lägger man inte ned det nyskapade 

personalutskottet. 

Majoriteten har även skapat ett tillväxtutskott som bereder 

frågor åt Kommunstyrelsen. Samtidigt som stora besparingar gjorts inom bland 

annat skolan och övriga verksamheter, så ökar politiken sina omkostnader. På 

KSAU 9/3 2021, la vi i sverigedemokraterna fram ett ärende om att ta fram vad 

dessa nya utskott inneburit och innebär för kostnader kommunen, men fick 

avslag på att ens få svar på den frågan. 



Mot bakgrund av ovanstående: 

- Vad har respektive nytt utskott PU och TVU inneburit för omkostnader för 

kommunen? 

- Vilka frågor som tidigare hanterats av KSAU har nu lyfts över på PU? 

- Vilka frågor som tidigare hanterats av KS har nu lyfts över på TVU? 

- Har kommunen tidigare någon gång haft ett PU eller TVU? 

- Befolkningen har nu minskat med 166 invånare under 2020, med tanke på 

det, är det ekonomiskt försvarbart att ha kvar dessa två nya utskott? 

sverigedemokraterna Hylte genom: 

-
Stina Isaksson Gruppledare 
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